
 
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 
Tirsdag, den 6. oktober 2020 kl. 19.00 
Afbud fra Niels Juul (syg) 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 1. september 2020 blev godkendt. 
 
1. 
Opfølgningslisten blev gennemgået og bliver tilrettet.   
 
2. 
Bentes bunke. Den udskudte generalforsamling afholdes tirsdag, d. 3. november 2020 kl. 19.30 i 
Koltgårdens Café. Niels printer labels til indkaldelsen og Bente bringer ud. En beboer på Kolt 
Kirkevej ønsker, at vi prioriterer fældning af birketræerne på stamvejen i etape 3. 
 
3. 
Orientering fra formand. Afbud fra Niels.   
 
4. 
Orientering fra kasserer. Peter omdelte budgetopfølgning og har konstateret store udgifter til 
reparationer på vores Spearhead arm. Bestyrelsen overvejer udskiftning til en nyere model. Niels 
afsøger mulighederne. 
 
5. 
Orientering fra næstformand. Ingenting. 
 
6.  
Orientering fra EDB og hjemmeside. Søren opretter en facebook profil til Grundejerforeningen og 
bliver administrator af samme. 
 
7. 
Orientering fra vej, kloak og maskinindkøb.  Fejning af vejene foretages efter løvfald. 
 
8. 
Orientering fra region og kommune. Dansk Naturfredningsforening har udsendt spørgeskema vedr. 
den netop overståede affaldsindsamling. Lars besvarer skemaet. Lars vil kontakte Fællesrådet vedr. 
den kommende omklassificering af en del af Kunnerupvej. 
 
9. 
Orientering fra legepladsudvalg. Der var godt fremmøde til affaldsindsamlingen. Kathe takker for 
indsatsen og takker SuperBrugsen for forplejning. Kathe indkøber 10 nye affaldstænger. 
 
10.  
Orientering fra den grønne drift. Mogens deltog i Fællesrådets generalforsamling. Fællesrådet 
etablerer en spiselund i vores område. De har fået anvist et areal syd-øst for Solvangen og 
påbegynder etableringen i nær fremtid. Væksterne mellem træerne langs Oasen bliver fremover 
slået 3 gange om året. I etape 9 har vi udført et forsøg med fliserensning på vores stier. Det vil blive 
en meget omkostningstung opgave, hvis den skal udføres i hele vores område. Bestyrelsen 
debatterede de forskellige muligheder, og konklusionen blev, at Mogens og Lars kortlægger de 
stier, hvor det er mest påkrævet at bekæmpe ukrudtet, og fremlægger på et kommende 
bestyrelsesmøde, så omfanget af opgaven kan vurderes. Mogens har bedt om tilbud på nye 
skraldespande, Bente rykker for svar på tilbuddet. 
 
11. 
Eventuelt. Da generalforsamlingen afholdes på dagen for næste bestyrelsesmøde, er dette flyttet til 
tirsdag, d. 10. november kl. 19.00. 
 
Bente Jensen, referent 
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